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Z jedn§n² obecn²ho zastupitelstva 
 

USNESENĉ 
z 2. zased§n² obecn²ho zastupitelstva obce Bystr®,  

kter® se konalo v budovŊ m²stn²ho obecn²ho ¼Śadu v Bystr®m  
dne 15. prosince 2010 od 19:30 hodin. 

 
Obecn² zastupitelstvo obce Bystr® 
1) bere na vŊdom² 

- ozn§men² pan² Soni Stonjekov® o ukonļen² provozov§n² mas§ģ² v budovŊ 
OĐ, 

- ozn§men² pana Marcela Doubravy o ukonļen² n§jemn²ho vztahu 
v prostor§ch kiosku U KoupaliġtŊ pro rok 2011, 

- jmenov§n² sloģen² povodŔov® komise obce na obdob² 2010 ï 2014, 
2) schvaluje 

- n§vrh finanļn²ho rozpoļtu obce pro rok 2011, 
- rozpoļtov§ opatŚen² pro rok 2010 dle pŚ²loh, 
- finanļn² pŚ²spŊvek pro DSO Orlick® hory dle pŚedloģen®ho n§vrhu, 

3) vol² 
-  za z§stupce obce v DSO Orlick® hory starostu p. V§clava Draġnara, 

4) povŊŚuje 
-  starostu p. V§clava Draġnara ve spolupr§ci s finanļn²m vĨborem 
projedn§n²m ģ§dosti na POV k z²sk§n² dotace na navrhovan® tituly, 
- starostu p. V§clava Draġnara zŚ²zen²m term²novan®ho vkladu nebo 
vkladov®ho ¼ļtu u Ļesk® spoŚitelny, a.s. a to do vĨġe 300 tis. Kļ s maxim§ln² 
vĨpovŊdn² lhŢtou nebo fixac² na 3  /tŚi/ roky.  
 

 
USNESENĉ 

ze 3. zased§n² obecn²ho zastupitelstva obce Bystr®,  
kter® se konalo v budovŊ m²stn²ho obecn²ho ¼Śadu v Bystr®m  

dne 12. ledna 2011 od 19:30 hodin. 

 
Obecn² zastupitelstvo obce Bystr® 
1) schvaluje 

- z§pis ze dne 15. 12. 2010, 

- rozpoļtov§ opatŚen² na obdob² 12/2010, 

- uloģen² ļ§stky 300 tis²c Kļ na terminovanĨ vklad u ĻS, 

2) povŊŚuje 
- pana Fellnera provŊŚen²m podrobnĨch podm²nek pro proveden² vkladu na 

terminovanĨ ¼ļet, 

- vġechny zastupitele pŚipraven²m n§vrhŢ pro program rozvoje obce. 
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DŢleģit§ upozornŊn² 

Pron§jem are§lu ĂkoupaliġtŊñ na sez·nu 2011 

Obecn² ¼Śad v Bystr®m nab²z² do pron§jmu obļerstvovac² zaŚ²zen² ï kiosek na 
koupaliġti na sez·nu l®to 2011. Z§jemci se mohou hl§sit na m²stn²m obecn²m 
¼ŚadŊ. 

Knihovna  

Knihovnu mŢģete navġt²vit v tŊchto dnech, vģdy od 16 do 18 hodin: 
¼nor 10. a 24.       bŚezen 10. a 24.       duben  7. a 21. 
VeŚejnĨ internet je pŚ²stupnĨ v otev²rac² dobŊ knihovny, nebo po dohodŊ 
s knihovnic² pan² Ivanou Pokornou (Hradeckou). 
 
V naġ² knihovnŊ si mŢģete zapŢjļit novŊ tak® Sborn²k Orlick® hory a podorlicko 
1. aģ 6. svazek.  
 

SbŊr obnoġen®ho ġatstva 
ü Letn²ho a zimn²ho obleļen² /d§msk®, p§nsk®, dŊtsk®/ 
ü LŢģkovin, prostŊradel, ruļn²kŢ, utŊrek, z§clon,  
ü L§tky (minim§lnŊ 1m2, pros²me, ned§vejte n§m odŚezky a zbytky l§tek) 
ü Dom§c² potŚeby - n§dob² b²l® i ļern®, skleniļky - vġe nepoġkozen® 
ü Vatovan® pŚikrĨvky, polġt§Śe a deky 
ü Obuv ï veġkerou nepoġkozenou 

VŉCI, KTER£ VZĉT NEMšĢEME: 

ü ledniļky, televize, poļ²taļe a jinou elektroniku, matrace, koberce ï z ekologickĨch 
dŢvodŢ 

ü n§bytek, j²zdn² kola a dŊtsk® koļ§rky - ty se transportem znehodnot² 
ü zneļiġtŊnĨ a vlhkĨ textil 

Sb²rka se uskuteļn²  

v p§tek 25. bŚezna 17 ï 19 hodin a 

v sobotu 26. bŚezna 9 - 11:30 a 13:30 - 15hodin 

v autobusov® ļek§rnŊ v Bystr®m 

VŊci pros²me zabalen® do igelitovĨch pytlŢ ļi krabic, 
aby se nepoġkodily transportem 

 

DŊkujeme za Vaġi pomoc. 
 

Kontaktn² osoba pro Bystr® ï p. Jaroslav Duġka tel. 724 236 527 
 

Sb²rku vyhlaġuje Obļansk® sdruģen² Diakonie Broumov, coģ je neziskov§ organizace, 
kter§ poskytuje soci§ln² sluģby pro obļany z okraje spoleļnosti ï materi§ln² pomoc soci§lnŊ 
potŚebnĨm, azylov® ubytov§n² i pracovn² pŚ²leģitost. V²ce na  www.diakoniebroumov.org.  
Bliģġ² informace V§m r§di sdŊl²me na tel.: 224 316 800 nebo 224 317 203. 

http://www.diakoniebroumov.org/
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O ļem se mluv²é 

Nov§ ġkola v Bystr®m? 
é ne, to nen² utopieé. zd§ se, ģe se jedn§ o moģnou realitu. 
 

Obr§til se na mne spr§vce sboru a kazatel C²rkve bratrsk® Mgr. Roman Touġek 
s informac² o pŚ²pravŊ oprav budovy modlitebny. SpoleļnŊ se svĨmi pŚ§teli Ăze sboruñ se bavili o 
pŚedbŊģn® cenŊ opravy a rozsahu oprav. PŚi t®to diskusi pŚiġli na myġlenku, zda stavbu 
nen§roļnŊ poopravit po ud§losti z 8. ledna letoġn²ho roku, nebo zda existuje dalġ² Śeġen². Voda 
z poġkozen®ho rozvodu vodovodu v budovŊ poniļila hlavn² m²stnost. Kdo m§te moģnost, 
mŢģete si n§sledky prohl®dnout vļetnŊ diskus² na webovĨch str§nk§ch sboru CB 
www.cb.cz/bystre/ . Na diskusi ļlenŢ CB ohlednŊ oprav nebo ¼prav po t®to ġkodn² ud§losti se 
mŢģete pod²vat na http://cb.cz/bystre/navrh-modlitebna-bystre.pdf .  

Pro V§s, kteŚ² tuto moģnost pŚipojen² na internet nem§te, vyj²m§m z§sadn² myġlenky: 
 

ĂTŚi n§vrhy Śeġen² 
1. Oprav²me jen ġkody (ale v dalġ²ch letech n§s neust§le budou pron§sledovat dalġ² opravy ï 
okna, fas§da, rozvody a instalace, objekt bude d§l ch§trat a bude st§le nevyhovuj²c²)  
2. Postav²me novĨ s§l a provedeme kompletn² rekonstrukci (zadluģ²me se, ale jedn§ se o 
komplexn² Śeġen² na dalġ² des²tky let)  
3. Postav²me modlitebnu v Dobruġce (logickĨ krok, ale jedn§ se o historick® rozhodnut², 
v²cem®nŊ ukonļ²me vĨbornou spolupr§ci s obc² Bystr® a horskĨm okol²m, pŚesuneme (jiģ tak uģ  
povŊtġinu pŚesunut®) aktivity do Dobruġky, budeme jednotnĨm sborem s rozġ²Śenou prac² v 
RychnovŊ nad KnŊģnou. I tuto variantu je dobr® dŢkladnŊ zv§ģit.ñ 
 

T²mto smŊrem se zat²m ub²raj² diskuse o dalġ²m setrv§n² CB a existence modlitebny CB 
v Bystr®m. 

Kazatel Mgr. Touġek vġak zaļal se mnou hovoŚit jeġtŊ o dalġ² variantŊ. ZabĨval se 
poļtem dŊt² pŚedġkoln²ho vŊku a zjistil, ģe mateŚskou ġkolu navġtŊvuje nebo bude v pŚ²ġt²ch p§r 
letech navġtŊvovat pŚinejmenġ²m 25 d²tek (i tŊch asi pl§novanĨch ï pozn.red.). Ģe by opravdu 
tolik?? No fakt ï spoļ²tejte si to sami. 

Co kdybyé. se spojila CB, Z§kladn² ġkola Trivium Plus o. p. s, obec Bystr® a moģn§ 
nŊkdo dalġ²é.a podaŚilo by se tŚeba i za pŚispŊn² nŊjak®ho dotaļn²ho titulu budovu modlitebny 
pŚi rekonstrukci pŚestavŊt souļasnŊ do podoby jak®hosi Ăv²ce¼ļelov®ho zaŚ²zen²ñ, jehoģ 
souļ§st² by byla i mateŚsk§ ġkola? 

SamozŚejmŊ ï jin® stavebn² a technick® poģadavkyé. sh§nŊn² finanļn²ch prostŚedkŢ 
apod. Ale nen² to pŚece, dle m®ho n§zoru, tak nemoģn®! VezmŊme si jeġtŊ sp§dovou obec 
Janov, Tis, odkud voz² d²tka tŚeba do Ohniġova. Asi bychom dostali pŊknou pl§canou od 
Baļet²na, kam jich od n§s do ġkoly chod² a chodila pŊkn§ Ś§dka. Ale proļ bychom se nemohli 
st§t i v t®to vŊci sobŊstaļn²? MnŊ se to opravdu zamlouv§. 

V p§tek 28. 1. by do Bystr®ho mŊli pŚijet z§stupci Stavebn²ho odboru Rady CB, aby 
pomohli re§lnŊ zhodnotit moģn® varianty opravy/rekonstrukce modlitebny. Je na m²stŊ zm²nit, 
ģe v Bystr®m se setkalo celosborov® starġovstvo, aby jednalo pŚedevġ²m o celkov®m Śeġen² 
situace kolem modlitebny. Na z§kladŊ diskuse, kterou vŊdomŊ zamŊŚovali pŚedevġ²m na 
hled§n² syst®mov®ho a dlouhodob®ho Śeġen², se nakonec vŊtġinovŊ pŚiklonili k z§vŊru, ģe 
ļlensk®mu shrom§ģdŊn² doporuļ² variantu ponechat centrum sboru v Bystr®m a modlitebnu 
z§sadn²m zpŢsobem zrekonstruovat. 

MimoŚ§dn® ļlensk® shrom§ģdŊn² svol§v§ CB na nedŊli 6. 2. do Bystr®ho, zaļ§tek bude 
po dopoledn² bohosluģbŊ, pŚibliģnŊ ve 13h. Doufejme, ģe historie nebude zmŊnŊna a 
modlitebna zŢstane s provozem CB tak® v Bystr®m. 

J§ nyn² tedy d§v§m prostor veŚejnosti k ¼vaze a pŚ²padnĨm n§mŊtŢm, zda myġlenka 
pŚedġkoln²ho zaŚ²zen² u n§s v obci je utopi², nebo zda je to re§ln§ vŊc.  

mailto:roman.tousek@cb.cz
http://www.cb.cz/bystre/
http://cb.cz/bystre/navrh-modlitebna-bystre.pdf
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PŚid§v§m pouze, ģe obec ve smyslu financov§n² by nemohla bĨt investorem oprav ļi 
rekonstrukc², ale mohla by se pŚi fungov§n² pod²let napŚ²klad svĨm neinvestiļn²m pod²lem, jako 
je ¼drģba, spr§va, vybaven² apod. Vġe by muselo bĨt samozŚejmŊ oġetŚeno pr§vn² formou. A 
mysl²m, ģe by mohlo vzniknout i nŊjak® pracovn² m²sto ne? Tak co rodiļov®?  

Budete vodit dŊti do ġkolky v Bystr®m nebo je nŊkam budete vozit? 
  

Jarda Duġka 

Stalo se...  

V§noļn² koncert 
V adventn²m ļase, v podveļer nedŊle 12. prosince, se bysterskĨ kostel sv. BartolomŊje 

zaplnil m²stn²mi obļany i hosty z okoln²ch obc² a mŊst. Vġichni se tŊġili na V§noļn² koncert, 
kterĨ pŚipravil soubor C²rkve bratrsk® pod veden²m sbormistrynŊ Marty SvŊtl²kov®, rozen® 
Kaletov®.  

Posluchaļe vġak neļekaly klasick® v§noļn² koledy, nĨbrģ p§smo p²sn² "S dŢvŊrou na 
cestŊ", jejichģ hudbu napsal Siegfried Fietz, text napsal Rainer Haak a do ļesk®ho jazyka 
pŚeloģil Jan JuŚ²ļek. 
P§smo tŚin§cti p²sn² s prŢvodn²mi texty v pod§n² Davida Fellnera prov§zelo posluchaļe celou 
Bibl² (StarĨm i NovĨm z§konem). LidskĨ ģivot zde byl pŚedstaven jako cesta. Cesta 
Abrahamova i cel®ho izraelsk®ho n§roda, kdyģ se ub²ral cestou z Egypta do "zasl²ben® zemŊ". 

Na cestŊ byli tak® tŚi mudrci z vĨchodu, kteŚ² hledali v Betl®mŊ mal® d²tŊ - Jeģ²ġe. PozdŊji 
se vydal na cestu i s§m Jeģ²ġ, kterĨ toho pro lidi svĨmi slovy a ļiny tolik udŊlal. P§smo svĨm 
vyznŊn²m nab§dalo k z§vŊru, ģe na cestŊ, tedy cestŊ ģivotem a za pozn§n²m, se tak nach§zej² 
nejenom kŚesŠan®, ale vlastnŊ vġichni lid®, tŚebas i nevŊŚ²c². 

Spont§nn² potlesk na z§vŊr byl symbolickĨm podŊkov§n² i ocenŊn²m pr§ce cel®ho 
souboru, vļetnŊ jeho s·listŢ a doprov§zej²c²ch hudebn²kŢ.  

Jm®nem obecn²ho ¼Śadu dŊkuje redakce zpravodaje a pŚeje souboru hodnŊ dalġ²ch 
¼spŊchŢ. 

J. Luk§ġek 
 

DŊtsk§ v§noļn² bes²dka s nad²lkou 
V sobotu 18. prosince od 15:30 se v m²stn²m hostinci konala tradiļn² v§noļn² bes²dka pro 

dŊti. Letos se drobotiny seġlo skuteļnŊ hodnŊ. PŚihl§silo se 42 m²stn²ch dŊt² a 5 pŚespoln²ch. A 
odpoledne v pŚedv§noļn²m duchu se skuteļnŊ vydaŚilo. CelĨm programem slovem bravurnŊ 
prov§zeli Hanka Smolov§ a Mitchel Scheepers, d²ky nŊmuģ jsme se mohli nauļit i nŊco m§lo 
z jeho rodn® holandġtiny.  

Program byl opravdu pestrĨ. Po ¼vodn²m slovŊ pana starosty a spoleļnŊ zazp²vanĨch 
rolniļk§ch si dŊti pŚipravily v§noļn² p§smo b§sniļek, kter® o p§r koled doplnila Cheyenne 
Scheepers se svou fl®tnou. N§sledovalo vesel® taneļn² vystoupen² bysterskĨch maģoretek a 
tak® ĂmaģoreŠ§kŢñ. Zde patŚ² podŊkovat jednak rodiļŢm, kteŚ² se pilnŊ stŚ²dali ve vyt§pŊn² 
tŊlocviļny pro nacviļov§n², ale hlavnŊ Kl§Śe Duġkov®, kter§ cel® vystoupen² s dŊtmi nacviļila. 
Po taneļku jsme pak vġichni spoleļnŊ zazp²vali tradiļn² Ăv§noce, v§noce pŚich§zej²ñ, coģ 
probudilo ze zimn²ho sp§nku dokonce i krteļka. Ten pak vġem dŊtem rozdal taġky pln® d§rkŢ a 
nŊkter® dŊti za to na opl§tku pŚidaly i nŊjakou tu b§sniļku. PŚ²jemn§ slova na z§vŊr dodal pan 
Roman Touġek a spoleļnŊ s n²m, jeho kytarou a tradiļn²mi ļeskĨmi koledami jsme se pak 
mohli opravdu pŚen®st do t® prav® v§noļn² atmosf®ry.  

Na z§vŊr bych r§da podŊkovala za finanļn² pŚ²spŊvky od obecn²ho ¼Śadu i od rodiļŢ a 
tak® vġem, kdo se na pŚ²pravŊ bes²dky pod²leli. 
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PŚi t®to pŚ²leģitosti bych rovnŊģ r§da podŊkovala za vġechny akce, 
kter® pro bystersk® dŊti velmi ochotnŊ a dobŚe pŚipravovala Jana Sozansk§ 
a Petra Poulov§ spoleļnŊ s ostatn²mi maminkami. Tento rok budeme jako 
nastupuj²c² generace maminek postupnŊ sb²rat jejich zkuġenosti a pomalu 
pŚeb²rat poŚ§d§n² vġech tŊchto akc² a douf§me, ģe se n§m povede stejnŊ 
¼spŊġnŊ jako jim. 

R. Bartoġov§ 

 
 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 
 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

foto: P. Poulov§ 
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TŚi kr§lov® v Bystr®m a okol² 
V letoġn²m roce vyrazily tŚ²kr§lov® skupinky koledn²kŢ na svoje trasy v Bystr®m jiģ 

pop§t®. V sobotu 8. ledna bylo poġmourno, zledovatŊlĨ sn²h zŢstal uģ jen na Dolech. Ļinnost 
koledn²kŢ ztŊģoval i dopoledn² d®ġŠ. Sb²rka pod z§ġtitou Ļesk® charity se konala 
celorepublikovŊ jiģ pojeden§ct®, na Dobruġsku podes§t®. 
 Koordin§torkou pro naġi oblast byla opŊt Helena Zahradn²kov§ z Janova, kter§ 
zajiġŠovala veġkerĨ kontakt s centrem v Dobruġce. Skupinek bylo letos opŊt o dvŊ v²ce, proto i 
pr§ce Ăokoloñ pŚibylo - registrace vedouc²ch, propagace, doprava materi§lu, nezbytn® 
vyplŔov§n² formul§ŚŢ i pŚed§n² vybranĨch penŊz, to vġe bylo jej²m ¼kolem.  

Pokud m§te dobrou pamŊŠ, tak uģ jste si spoļ²tali, ģe letos se na p§teļn² podveļern² mġi 
svat® seġli z§stupci jiģ deseti 
skupinek koledn²kŢ. Po jedn® 
skupince byly zastoupeny obce 
Janov + Tis, DobŚany, SnŊģn®, 
SedloŔov a Bohdaġ²n, dvŊ skupinky 
byly ohniġovsk®, tŚi bystersk®. 
Bystr® m§me rozdŊleno na tŚi 
okruhy ï severn² (pŚi silnici 
k Deġtn®mu a Janovu ï skupinku 
vedla Blanka Hauferov§), z§padn² 
(ļ§st smŊrem k Baļet²nu ï 
skupinku ve sloģen² Dan Vaġ²ļek, 
Bareġ Benedikt a Ign§c vedla Marie 
Bareġov§) a vĨchodn² (Ăkopecñ a 
silnice k DolŢm ï skupinku vedla 
Marcela Menclov§, koledovali 
Jakub Mencl, Richard Poul, Aniļka 
Sozansk§ a pŚ²nosnĨm hudebn²m 
doprovodem byla i Martina Novotn§ s malou Be§tkou). PŚipom²n§me, ģe reģie akce (doprava, 
obļerstven² pro dŊti, vĨroba rekvizit aj.) plnŊ leģ² na dobrovoln²c²ch, kteŚ² se sb²rkou pom§haj².  

DŊti se na koledov§n² uģ dopŚedu tŊġ² ï nejenom na ty pamlsky pro sebe, ale bav² je i 
shromaģŅov§n² penŊz na pomoc druhĨm. Po 15. hodinŊ se vedouc² skupinek seġli na faŚe, kde 
starosta Bystr®ho pan V§clav Draġnar postupnŊ 
pokladniļky odpeļetil a pŚepoļ²tal. OpŊt tu vl§dla 
ta mil§ atmosf®ra, kdyģ si skupinky mezi sebou 
sdŊlovaly sv® dojmy. T²m hlavn²m zŢst§v§ 
pŚ²jemnĨ pocit z toho, ģe koledn²ci jsou oļek§v§ni 
a lid® si jejich kratink® vystoupen², kter® maj² 
nacviļeno, vyslechnou a snad je i potŊġ².  

 
A jak tedy dopadlo letos koledov§n² 

v Bystr®m a okol²?  
 

Tady jsou vĨsledky: 
Bystr®                     12 147 
Janov a Tis   5 152 
Ohniġov            11 366 
SedloŔov   7 058 
Bohdaġ²n   4 846 
DobŚany a NedvŊz²  7 046 
SnŊģn®             5 161 
------------------------------------------ 
celkem                    52 776 


